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Møtenotater: 
Møtet var innkalt på lovlig måte. Møtet var kunngjort i distriktets lokalavis, og dokumentene 
var utlagt til ettersyn på kommunens hjemmeside. 

Ordfører Marlen Rendall Berg og varaordfører Ronny Borge ledet møtet. 

 

Kommunestyret ble fotografert av fotograf Holst. 

 

Det var ingen merknader til innkalllinga. 

 

Orientering: Politi & samarbeid 
v/politistasjonssjef Ronny Borge og politikontakt Johan Benitez 

Sverre Hagen (AP) tiltrådte under orienteringen. 

 

Merknader til sakslista: 

· Sak 22/23 behandle først. 
Saksliste med merknader ble enstemmig godkjent. 

 

Merknader til dagsorden: 

· Orienteringer til slutt. 
· Wiggo Lund (AP): 

1. Den kommunalt eide fotballbanen ved Finneid Skole mangler nett for å fange opp 
baller som havner utenfor banen. En del av disse ballene havner på eller over den 
trafikkerte veien som passerer banen. Dette kan medføre farlige situasjoner der barn 
som skal hente disse ballene risikerer å bli påkjørt. Har kommunen en plan for hvordan 
dette problemet skal løses og hvor raskt kan dette skje? 
2. Kommunen eier også fotballbanen i Sulitjelma. I forbindelse med at det planlegges 
ny belysning på denne banen er de gamle lysstolpene tatt ned. Disse stolpene ble 
også brukt som feste for nettet som hindret baller i å havne på fylkesveien som 
passerer banen. Fartsgrensen på fylkesveien er 80 km/t i vestlig kjøreretning (nærmest 
banen). Sannsynligheten for en alvorlig ulykke der et barn skal stoppe en ball før den 
havner på Langvatnet er svært stor. For å unngå dette, kreves det svært rask handling 
fra kommunens side. Har kommunen en plan for hvordan et ballnett kan settes opp og 
hvor raskt kan dette gjøres? 
3. For å spare penger, vedtok kommunestyret at det kun er gang og sykkelveier som 
skal feies på våren etter vinterens strøing. I Sulitjelma er det kun noen korte 
strekninger med gang og sykkelveier. Resten av skoleveien går langs trafikkerte veier 
og ble dermed ikke feiet i vår. Mange av elevene sykler til skolen, da det er snakk om 
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en skolevei på oppimot 4 km. Det er også bratte bakker på strekningen. Strøsanden 
som nå ligger i veibanen har ført til at det er svært farlig å sykle langs veien, spesielt 
hvis man må bremse. Har kommunen evaluert konsekvensene av vedtaket om å bare 
strø gang og sykkelveier og hvordan skal kommunen sørge for at også elevene ved 
Sulitjelma skole skal ha en sikker skolevei? 

· Anne Godding (R) ønsker å fremme følgende forslag i forbindelsee med Pride-uka: 
Forslag om å nedsette et politisk utvalg bestående av representanter fra alle partiene i 
kommunestyret for å arrangere en markering her i forbindelse med Pride uka 23. juni - 
1. juli 2023. 

· Nils-Christian Steinbakk (AP): 
1. Valgløftet fra KS. Mye rart på nett. Vi må ha et bevisst forhold til dette og ha 
retningelinjer. Det er OK med ulike politiske meninger. 
2. Utlysning av stilling til retaksering. Ber om orientering om arbeidet. 

· Kassandra Petsa (FRP): 
Er det rikig at ventilasjonen på Vestmyra skole slås av på ettermiddagen og i helger? 
Skjer dette også  eventuelt på andre skoler? 

 

Ingen inhabilitet.  

 

Orientering om status i beredskapsarbeidet i kommunen v/beredskapsleder Tom Seljeås. 

 

Svar på spørsmål: 

· Anne Godding: 
Ordfører svarte. Bra hvis partiene samarbeider. Alle er invitert tll arrangement i 
Valnesfjord.  
Ordfører vil heise regnbueflagget og delta i Valnesfjord. 
 

· Nils-Christian Steinbakk: 
Pkt. 2. Kommunedirektør svarte.  I budsjettet er det satt av midler til retaksering. 
Kommunen har forpliktelser i henhold til eiendomsskatteloven. Det skal takseres hver 
10. år. Arbeidet vil bli gjort i 2023 og 2024 for og tas i bruk i 2025. Kommunestyret vil 
få satsene til behandling i budsjett 2025 i desember 2024. Stillingen er utlyst, ettersom 
det er behov for kvalifisert personell og et stort arbeid å gjennomføre. 
 

Stian Stenberg (FRP) innvilget permisjon. 
 

· Ingelin Noresjø fra sist møte: 
Kommunalsjef oppvekst og opplæring svarte. Vi har ikke partnerskapsavtale ang. 
mobbing, men det arbeides med saken. 
 

· Kassandra Petsa: 
Leder tekniske tjenester og eiendom svarte. På ettermiddagen settes 
ventilasjonsanlegget til lav drift. Det stenges ned lørdag og søndag. Inneklima består 
av flere komponenter. Luftkvaliteteten er bra, men det er litt høy temperatur. Vi får inn 
ekstern kompetanse på lyd og lys. 
 

· Wiggo Lund: 
Pkt. 1 og 2. Stabsleder innovasjon og utvikling svarte. Er kjent med Finneid og ser på 
løsning i Sulitjelma. Vi skal følge opp. Vil komme tilbake med utfyllende svar i neste 
møte. 
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Pkt. 3. Kan ikke svare i dagens møte. Vil komme tilbake med svar. 
 

Orienteringer fra ordfører: 

· Har hatt besøk av olje- og energiministeren 
· Arbeider for et møte med nærings- og fiskeriministeren 
· Regionrådsmøte 31. mai -2. juni - Ber om innspill på formannskapsmøtet 30. mai. 

Vil komme med et forslag ang. Sjunkhatten folkehøgskole 
· KS konsulent gjennomfører intervju 25. - 26. mai i forbindelse med 

kommunekompasset.  
· Det blir ekstraordinært formannskapsmøte 8. juni med tema helse og omsorg, med 

eiermøte Fauna på starten av dagen. 
· Det legges opp til folkevalgteopplæring i november. 
· Generalforsamling i SKS 31. mai - Valg og utbytte 
· Tok opp renovasjon i Sulitjelma i representantskapsmøtet i IRIS - Det skal lages sak til 

eiermøte 
· 19. eller 20. juni vil det bli åpning av Blålysbygget - Det vil komme invitasjon 
· Fauske næringsforum avholder årskonferanse 7. juni - De folkevalgte får rabattert pris 
· I morgen vil Kulturminnefondet utdele 1,3 mill.kr. til Sulitjelma samfunnshus. 

 

 
 
 
 
 
 
UNDERSKRIFTER: 
Vi bekrefter med våre underskrifter at møteboken er ført i samsvar med det som ble bestemt på møtet: 
 
Fauske 26.05.23 
 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 
 
 
 
Marlen Rendall Berg 
ordfører 

representant representant 

 
Protokollen er godkjent av kommunestyret i møte nr           den 
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Saksliste 
 

Saksnr. Sakstittel  
020/23 Godkjenning av møtebok  

021/23 Referatsaker i perioden  
022/23 Årsregnskap og årsberetning 2022 - Fauna KF  

023/23 Årsregnskap og årsberetning 2022 - Fauske kommune  
024/23 Rapportering av status på oppfølging av politiske 

vedtak i kommunestyret pr 09.05.2023 
 

025/23 Grunngitt spørsmål til kommunestyret 25. mai 2023 - 
Datatabbe 

 

026/23 Grunngitt spørsmål til kommunestyremøtet 25. mai 
2023 - Om åpen basseng en time i uka reservert 
kvinner 

 

027/23 Valgløftet 2023  
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020/23: Godkjenning av møtebok 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Møtebok nr. 2/2023 godkjennes. 

 
Kommunestyre 25.05.2023: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 020/23 Vedtak: 
Vedtak: 

Møtebok nr. 2/2023 godkjennes. 

 
 
 
021/23: Referatsaker i perioden 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Dokumentene tas til orientering. 
 
Kommunestyre 25.05.2023: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 021/23 Vedtak: 
Vedtak: 

Dokumentene tas til orientering. 

 
 
 
022/23: Årsregnskap og årsberetning 2022 - Fauna KF 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap - 04.05.2023 
Innstilling til kommunestyret: 

1. Framlagt årsberetning 2022 for Fauna KF tas til etterretning.  
2. Framlagt årsregnskap fastsettes som Fauna KF sitt regnskap for 2022. 

3. Kommunetyret viser til tidligere vedtak om å gå fra leide til eide lokaler. Mer 
av midlene i Fauna KF bør gå til næringsutvikling 
og ikke husleie.  

4. Samtidig skal kommunen åpne for ny aktivitet og innhold i det gamle rådhuset. 
Eksempelvis kan det gamle Rådhuset vurderes som egnede lokaler for Fauna KF. 
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Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

1. Framlagt årsberetning 2022 for Fauna KF tas til etterretning.  
2. Framlagt årsregnskap fastsettes som Fauna KF sitt regnskap for 2022. 

 

 
Formannskap 04.05.2023: 
 
 
Behandling: 
Tilleggsforslag fra Sp, H og KrF, foreslått av Ingelin Noresjø, Kristelig Folkeparti 
1. Kommunetyret viser til tidligere vedtak om å gå fra leide til eide lokaler. Mer av midlene i 
Fauna KF bør gå til næringsutvikling 
og ikke husleie.  

2. Samtidig skal kommunen åpne for ny aktivitet og innhold i det gamle rådhuset. 
Eksempelvis kan det gamle 
Rådhuset vurderes som egnede lokaler for Fauna KF. 

 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
SP/H/KRF's tilleggsforslag pkt. 1 ble enstemmig vedtatt. 
SP/H/KRF's tilleggsforslag pkt. 2 ble vedtatt med 5 (1H, 1KRF, 1R, 2 SP) mot 3 (3AP) stemmer. 
 
FOR- 023/23 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

1. Framlagt årsberetning 2022 for Fauna KF tas til etterretning.  
2. Framlagt årsregnskap fastsettes som Fauna KF sitt regnskap for 2022. 

3. Kommunetyret viser til tidligere vedtak om å gå fra leide til eide lokaler. Mer 
av midlene i Fauna KF bør gå til næringsutvikling 
og ikke husleie.  

4. Samtidig skal kommunen åpne for ny aktivitet og innhold i det gamle rådhuset. 
Eksempelvis kan det gamle Rådhuset vurderes som egnede lokaler for Fauna KF. 

 
Kommunestyre 25.05.2023: 
 
 
Behandling: 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 022/23 Vedtak: 
Vedtak: 

1. Framlagt årsberetning 2022 for Fauna KF tas til etterretning.  
2. Framlagt årsregnskap fastsettes som Fauna KF sitt regnskap for 2022. 

3. Kommunetyret viser til tidligere vedtak om å gå fra leide til eide lokaler. Mer 
av midlene i Fauna KF bør gå til næringsutvikling 
og ikke husleie.  

4. Samtidig skal kommunen åpne for ny aktivitet og innhold i det gamle rådhuset. 
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Eksempelvis kan det gamle Rådhuset vurderes som egnede lokaler for Fauna KF. 

 
 
 
023/23: Årsregnskap og årsberetning 2022 - Fauske kommune 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap - 04.05.2023 
Innstilling til kommunestyret: 

1. Fauske kommunes årsregnskap og årsmelding for 2022 godkjennes. 
2. Regnskapsmessig mindreforbruk kr 63 720 202,- er iht. kommunelovens krav 

ført til reduksjon av tidligere års merforbruk. Dette bidrar positivt når Fauske 
kommune skal dekke sine forpliktelser i ROBEK.  

3. Ubrukt bevilgning for investeringsprosjekter overføres til investeringsbudsjett 
2023.  

 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 
 

1. Fauske kommunes årsregnskap og årsmelding for 2022 godkjennes. 
2. Regnskapsmessig mindreforbruk kr 63 720 202,- er iht. kommunelovens krav 

ført til reduksjon av tidligere års merforbruk. Dette bidrar positivt når Fauske 
kommune skal dekke sine forpliktelser i ROBEK.  

3. Ubrukt bevilgning for investeringsprosjekter overføres til investeringsbudsjett 
2023.  
 
 

 
Formannskap 04.05.2023: 
 
 
Behandling: 
Controller Tone Zakariassen orienterte. 
 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 029/23 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

1. Fauske kommunes årsregnskap og årsmelding for 2022 godkjennes. 
2. Regnskapsmessig mindreforbruk kr 63 720 202,- er iht. kommunelovens krav 

ført til reduksjon av tidligere års merforbruk. Dette bidrar positivt når Fauske 
kommune skal dekke sine forpliktelser i ROBEK.  

3. Ubrukt bevilgning for investeringsprosjekter overføres til investeringsbudsjett 
2023.  

 
Kommunestyre 25.05.2023: 
 
 
Behandling: 
Orientering ved økonomileder Mads Sandvik. 
 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 023/23 Vedtak: 
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Vedtak: 
1. Fauske kommunes årsregnskap og årsmelding for 2022 godkjennes. 
2. Regnskapsmessig mindreforbruk kr 63 720 202,- er iht. kommunelovens krav 

ført til reduksjon av tidligere års merforbruk. Dette bidrar positivt når Fauske 
kommune skal dekke sine forpliktelser i ROBEK.  

3. Ubrukt bevilgning for investeringsprosjekter overføres til investeringsbudsjett 
2023.  

 
 
 
024/23: Rapportering av status på oppfølging av politiske vedtak i kommunestyret pr 
09.05.2023 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Status på oppfølging av kommunestyrets vedtak, i vedtaksrapport per 09.05.2023, tas til 
orientering. 
 

 
Kommunestyre 25.05.2023: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 024/23 Vedtak: 
Vedtak: 

Status på oppfølging av kommunestyrets vedtak, i vedtaksrapport per 09.05.2023, tas til 
orientering. 

 
 
 
025/23: Grunngitt spørsmål til kommunestyret 25. mai 2023 - Datatabbe 
 
 

 
Kommunestyre 25.05.2023: 
 
 
Behandling: 
Spørsmålsstiller leste det grunngitte spørsmålet. 
 
KOM- 025/23 Vedtak: 
Ordfører svarte: 
Grunngitt spørsmål fra representanten Anne Stenhammer har stor detaljrikdom, det er mange 
spørsmål, noen av retorisk karakter, og noen spørsmål grenser mot personaloppfølging, som 
ikke er folkevalgtes anliggende. Ordfører har fått sjekket ut sakens forhold og det gis et 
samlet svar på spørsmålene.  
 
Vi må se hendelsen i lys av en helhet og i den konteksten som var da det skjedde. 
Som kjent, flere ledere sluttet i kommunen i fjor. Ledere i kommunedirektørens ledergruppe 
har sentrale roller i kommunens budsjettprosesser. Når de aktuelle personene sluttet i sine 
jobber, ble ikke alle redigerbare budsjettdokumenter og filer med bakgrunnsinformasjon for 
budsjettarbeidet gjort tilgjengelig til bruk i kommunen. 
  
Ordfører har blitt kjent med at kommunedirektøren allerede på forsommeren lagde en 
prosedyre og ba om at de som skulle ut av sine stillinger skulle sørge for at dokumenter og 
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oppgaver som var produsert i tjeneste for kommunen, skulle gjøres tilgjengelig for senere 
bruk i virksomheten. Redigerbare budsjettdokumenter, herunder bl.a. tabeller, ble imidlertid 
ikke funnet hverken i Teams-kanal (som er kommunens verktøy for bl.a. fildeling) eller i sak-
arkivsystemet. 
 
De ble virksomhetskritisk å få tak i budsjettdokumentene for de medarbeiderne som gjorde 
saksforberedelser i budsjettet. Alternativet var å gjenskape alt materiale på nytt. Det oppsto 
tidsnød før budsjettfremleggelsen. 
      
I så måte hadde arbeidsgiver en berettiget interesse, jf. Datatilsynets beskrivelse av innsyn i 
elektronisk lagret materiale, for å få tak i disse virksomhetskritiske budsjettdokumentene. Den 
berettigede interessen må selvsagt være lovlig, reell og klart definert på forhånd og saklig 
begrunnet i virksomheten.  
 
Dokumentene ble hentet ut etter at de det gjaldt hadde blitt kontaktet på sms og telefon 
vedrørende budsjettdokumenter, fra andre i organisasjonen enn kommunedirektøren. Målet 
var å skaffe disse dokumentene til veie. Da man ikke nådde i mål med det, ble situasjonen 
tidskritisk. 
 
Det som beklageligvis ikke ble gjort i denne ekstraordinære situasjonen, var at 
kommunedirektøren særskilt informerte og varslet de det gjaldt. Det skulle hun ha gjort. 
Ordfører er trygg på at dette var utilsiktet i en nokså kaotisk situasjon som kommunen var i 
høsten 2022.  Kommunedirektøren har selv erkjent at hun ikke hadde tilstrekkelig kunnskap 
om detaljene i det omfattende regelverket, og heller ikke om det tekniske som IT bisto med. 
Avviket ble også sendt til Datatilsynet, som har avsluttet saken fra deres side. 
Dette sier Datatilsynet: 
«Vi legger til grunn at dere har gjennomført de tiltakene som er nødvendige for å utbedre 
bruddet og begrense eventuelle konsekvenser for enkeltpersoner som er berørt. Vi har derfor 
avsluttet saken.» 
 
Jeg er glad for at kommunedirektøren har beklaget dette.  
De berørte i saken har fått all nødvendig informasjon om saken og hvordan den har vært 
utført i ettertid.  
 
Ordfører har også selv spesielt sjekket rundt saken og har bedt om at IT-avdelingen gjør rede 
for hvordan kommunedirektørens henvendelse ble håndtert.  
 
Ordfører har stilt spørsmål om hvilke e-poster og/eller dokumenter som ble åpnet. 
Til dette sier IT-avdelingen at når en ansatt slutter i kommunen, vil kontoen slettes automatisk 
etter en viss tid. På grunn av at kontoen var slettet, måtte de etterspurte dokumentene hentes 
fra en sikkerhetskopi. 
Når de aktuelle dokumentene ble funnet i sikkerhetskopien, ble de deretter kopiert til en egen 
mappe i Teams-kanal og tilgjengeliggjort for de som trengte budsjettdokumentene. Denne 
operasjonen ble utført av en medarbeider på IT-avdelingen, uten at kommunedirektøren var til 
stede. 
Aktuelle dokumenter som ble åpnet var kun budsjettdokumenter. Ingen e-poster eller andre 
filer ble hentet ut eller gjort tilgjengelig for kommunedirektøren. 
 
Ordfører har også stilt spørsmål om det ble lagt til rette for at kommunedirektøren 
kunne lese e-postene til de det gjaldt, altså om e-postene var tilgjengeliggjort slik at 
kommunedirektøren kunne lese e-postene? 
IT-avdelingen har kun hentet frem arbeidsdokumenter knyttet til budsjettarbeidet som var 
lagret på tidligere ansatt sitt fil-område, og gjort disse tilgjengelig for kommunedirektøren.  
Kommunedirektøren selv, hadde aldri tilgang til tidligere ansattes konto, filer eller e-poster. De 
aktuelle filene ble flyttet av en medarbeider på IT-avdelingen. 
 
 Avslutningsvis vil jeg som ordfører si at avviket selvsagt er svært uheldig.  
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Dette representerer heldigvis ikke hvordan Fauske kommune behandler personopplysningene 
til sine ansatte. I denne aktuelle saken er vi helt sikre på at ikke noe informasjon kom på 
avveie.  
Det er også åpenbart at kommunen må sikre at vi har rutiner og retningslinjer som tydeliggjør 
hvordan dokumenter som produseres av ansatte i tjeneste, i arbeidstiden, skal være 
tilgjengelig også etter at noen avslutter sitt arbeidsforhold i kommunen.  
Ordfører vet at kommunedirektøren tar personvernet på største alvor, og at regelverket skal 
forvaltes på en god måte. 

 
 
 
026/23: Grunngitt spørsmål til kommunestyremøtet 25. mai 2023 - Om åpen basseng en 
time i uka reservert kvinner 
 
 

 
Kommunestyre 25.05.2023: 
 
 
Behandling: 
Spørsmålsstiller leste det grunngitte spørsmålet. 
 
KOM- 026/23 Vedtak: 
Ordfører svarte: 
Pkt. 1. 
Ordfører har etter 8. mars sendt uttalelsen til administrasjon med henstilling om at den følges 
opp.  
 
Tilbakemeldingen fra kommunedirektør er at administrasjon skal sjekke ut muligheter, og på 
tvers i organisasjonen (som bl.a. folkebadet, skolene, frisklivssentralen, familiens hus og 
integrering) finne ut av om man kan få det til.  
 
Kommunedirektør gir også tilbakemelding om at administrasjonen mottar mange uttalelser og 
innspill som kommunen bes gripe fatt i, sjekke ut, følge opp osv. Denne etter 8.mars er en av 
dem. Oppfølging av politiske vedtak prioriteres, og dernest gripes det fatt i andre oppgaver. 
Kommunen har mottatt flere flyktninger innen kort tid. Bosetting av flyktninger har gått foran 
og dermed har denne uttalelsen ikke blitt fulgt opp fra administrasjonen før nå. 
 
Ordfører stiller seg bak både viktigheten av god kvinnehelse og tilbudet om et eget tilbud om 
tid i bassenget for kvinner. 
 
Pkt. 2. 
Ordfører vil gjerne prioritere et slikt tilbud innenfor rammene av kommunens drift, og vil legge 
til at i denne saken må vi se etter samarbeid på tvers av tjenestene til det beste for 
innbyggerne. 
 
Pkt. 3. 
Ordfører vil fortsette samarbeidet med administrasjonen for å finne en løsning i denne saken. 
Vi vet allerede at vi har noe ledig tid i bassenget, og som vi holder av til dette formålet. Videre 
må vi se hvordan vi kan frigjøre ressurser for å gi et trygt og godt tilbud til brukerne. Når vi 
kan ha et tilbud klart, kan vi ikke si med sikkerhet, men vi jobber med et mål om at vi kan 
prøve det ut fra høsten og mot nyttår i første omgang. 

 
 
 
027/23: Valgløftet 2023 
 



Side 12 
 

Ordførerens forslag til vedtak: 
Kommunestyret i Fauske slutter opp om Valgløftet 2023. 
 

 
Kommunestyre 25.05.2023: 
 
 
Behandling: 
Ordførers forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 027/23 Vedtak: 
Vedtak: 

Kommunestyret i Fauske slutter opp om Valgløftet 2023. 
 
 
 
 


